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ZÁPIS 
jednání odborné komise Rady města č. 4/2015 

Kulturní komise ,  
které se uskutečnilo 

v neděli 19. 4. 2015 od 17:00 hodin  
v Multifunk čním centru města Heřmanův Městec.  

(zasedací místnost 1. patro) 
 

 
Přítomni: Dalimil Nevečeřal, Mgr. Eva Bočková, Michal Dziedzinskyj, Josef Hlína, 
Petr Hora, Tadeáš Kvis, František Pleskot, Mgr. Alena Tučková, Mgr. Marek 
Výborný, Mgr. Josef Wolf 
Omluveni:,  
Neúčast: Gabriela Jirousková 
Host: 
  

1. Předseda komise seznámil členy s programem jednání, ke kterému nebyly 
předloženy žádné další doplňující návrhy. 

2. Na úvod jednání proběhla rekapitulace výsledků jednání o dotacích z rozpočtu 
města. Rada města souhlasila s návrhem komise zahrnout žádost modelářů do 
dotací pro sportovní kluby. Rada města však nevzala v potaz náš návrh na 
rozšíření kritérií o dalších 7 bodů předělených dle doporučení Kulturní komise. 
Hlavním důvodem byl fakt, že takto subjektivní přidělování bodů neumožňuje 
novela zákona č. 250/2000 Sb. v platném znění pro rok 2015. Hodnotící kritéria 
mírně upravená dle návrhu komise jsou nyní vyvěšena na úřední desce města.  

3. Předseda komise vyzval členy, aby zvážili, jaká kritéria a požadavky na žádosti 
o dotace z rozpočtu města (granty) bude třeba přidat do návrhu na další rok. Na 
podnět několika členů komise vznese předseda komise dotaz na Radu města, 
zda je již určena koncepce dotací pro rok 2016, zejména kolik a jaké budou 
dotační programy a zda bude tvořena nějaká finanční rezerva pro přidělování 
dotací na jednorázové akce v průběhu roku. Jednání o hodnotících kritériích pro 
další období bude pravděpodobně předmětem příštího jednání Kulturní komise. 

4. Předseda komise dále seznámil členy s novým Jednacím řádem Rady města 
HM. Byla v něm upravena část týkající se přípravy jednání Rady města, kde je 
přímo stanoveno, že návrhy k projednání do Rady města mohou předkládat i 
předsedové komisí prostřednictvím tajemnice úřadu. Toto ustanovení je plně 
v souladu s Pravidly pro činnost komisí, konkrétně s článkem 1 – Postavení 
komisí. 
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5. Předseda komise seznámil členy s postupem příprav Heřmanoměsteckých 
slavností a návrhem rozpočtu. Bylo stanoveno složení přípravného výboru a 
proběhlo první informativní jednání. Průběžně se pracuje na programu oslav. 
Místostarosta města Otakar Volejník přislíbil vypracovat do příštího jednání 
Kulturní komise zprávu o průběhu příprav oslav. 

6. Následoval bod jednání týkající se nové verze plánu kulturních akcí na rok 
2015. Kulturní komise vzala na vědomí nově přidané akce v plánu a na podnět 
některých členů byl plán doplněn o další akce. Na žádost pana místostarosty 
Otakara Volejníka bylo komisí doporučeno konání adventního koncertu Věry 
Kláskové v pátek 4. 12. 2015 od 18 hodin v synagoze. 

7. V diskuzi vznesl Marek Výborný dotaz na fungování letního kina v letošní 
sezoně. Předseda komise seznámil všechny zúčastněné o průběhu jednání o 
letním kině v Radě města a s panem Starým z ATC Konopáč. Byl předložen 
záměr promítání letního kina 2x týdně v červenci a srpnu. Návrh bude 
předmětem dalšího jednání RM. 

8. V diskuzi dále František Pleskot vyjádřil svůj názor, že by bylo vhodné na 
plánu kulturních akcí spolupracovat i s MAS Železnohorský region. Předseda 
kulturní komise bude kontaktovat informační centrum a zástupce MAS a 
dohodne s nimi výměnu informací o akcích, které jsou pořádány v H. Městci a 
nejbližším okolí.  

9. Člen komise Petr Hora informoval komisi o špatném stavu piana v synagoze, 
které by mělo projít rekonstrukcí. Komise navrhuje prostřednictvím předsedy 
vznést žádost na projednání v Radě města a předloží návrh na usnesení ve 
smyslu, že je třeba nechat posoudit technický stav piana v synagoze nezávislým 
odborníkem a doporučit další postup. 

10. Jednání komise bylo ukončeno v 18:45 hodin. Po dohodě členů komise bude 
termín dalšího jednání domluven operativně dle potřeby v průběhu června 2015. 

 

Zapsal: Dalimil Nevečeřal, v.r. 

 


